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Styrelsen har haft ett protokollfört sammanträde, samt tre möten tillsammans med andra aktiva
medlemmar, för att planera sommarens aktiviteter.

82 personer har betalat medlemsavgift. En minskning från 107 medlemmar 2019.
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Händelser och aktiviteter

Årsmötet hölls den 2 april 2020 på Kommungården, Lövestad. Efter årsmötet bjöds det på kaffe.

För oss liksom för andra föreningar blev året med Corona en ansträngning. Vi kunde inte ordna
några större evenemang, och de vi ordnade fick strikta regler, och avspärrningar så inte för
många kunde ta sig in (50 personer). Vi räknade också antal närvarande vid en in- och utgång.

Möllornas dag den 5 juli lockade runt 50 besökare. Som vanligt ordnades visning av möllan och
kaffeservering, med möllekaka, som hade en rykande åtgång.

Den 2 augusti ordnade Föreningen Kullamöllan en kulturafton, som lockade c:a 40 besökare.
Musikerna i Linderöds spelmanslag mfl sjöng och spelade. Som vanligt grillades det korv och
åts och dracks ur medhavda kaffekorgar.

Diskussionerna med Sjöbo Kommun fortsätter. Kommunen har uppdragit åt möllebyggare att
ordna hättan som inte går att vrida. Annat anser vi vara färdigt. Arbetet påbörjades hösten 2017,
men snart ska det nog vara klart. Efter det återstår vingarna.

Även tändkulemotorn har startats och ny instruktion har ordnats. Det är medlemmarna Lennart
Nilsson, Bertil Hägg och Mats Martinsson som arbetat med den under året.


